
ممنوعالخروجیپروینوحاشیههایش

در پرسپولیس هیچ چیز آرام نیست
گ�روهورزش|  باش��گاه پرس��پولیس روزهای 
خوبی را س��پری نمی کند.  پس از حاشیه هایی که 
کش��تی گیران این باش��گاه به وجود آوردند و حتی 
حساب های باش��گاه نیز مسدود ش��د، روز گذشته 
پس از باز کردن حساب های جدید توسط مسئولان، 
مشکل دیگری گریبان سرخپوشان را گرفت. صبح 
دی��روز خب��ری روی خروجی برخی س��ایت های 
خبری ق��رار گرفت مبنی بر این ک��ه علی پروین به 
دلیل وامی که در دوران مدیریتش در پرس��پولیس 
از بانک رس��الت دریافت کرده، ممنوع الخروج شده 
است.  گفته می ش��د پس از روی کار آمدن علیرضا 
رحیمی، مدیرعامل جدید سرخپوشان اقساط وام دو 
میلیاردی را که پروین گرفته بود، پرداخت نکرده و 

همین امر سبب شده تا پروین ممنوع الخروج شود.  
با این وجود علی پروین ضمن تأیید خبر ممنوع 
الخروج بودنش موضوع بانک رسالت را تکذیب کرد: 
»ممنوع الخروج شدن من هیچ ربطی به بانک رسالت 
که در زمان مدیرعاملی ام اسپانسر پرسپولیس شد، 
ندارد. خیالتان راحت باشد. بالاخره یکسری مسائل 
شخصی وجود دارد که همان موضوع باعث شده که 

ممنوع الخروج شوم.« 
پس از تکذیب اسطوره پرسپولیس اما حمید رضا 
سیاسی، رئیس هیأت مدیره باش��گاه پرسپولیس 
دوباره بحث بانک رس��الت را در این خصوص وسط 
کشید تا مشخص شود کاسه ای زیر نیم کاسه است.  
سیاسی گفته است: »متاس��فانه پروین از موضوع 
بانک رس��الت چیزی به ما نگفته بود و حالا برایش 
دردسرساز شده است. ما نهایت تلاشمان را می کنیم 

تا مشکل پروین حل شود.«
این مس��ائل نش��ان می دهد اوضاع پرسپولیس 
آش��فته تر از آن چیزی اس��ت که به نظر می رس��د. 
گفته می شود حسین هدایتی قرار است به عضویت 
هیأت مدی��ره درآی��د و از طرفی ش��ایعاتی درباره 
برکناری علیرضا رحیمی نیز شنیده می شود. مهدی 
خواجه وند، سخنگوی باشگاه پرسپولیس هم دیروز 
اعلام ک��رد اتفاق��ات جدی��دی در هیأت مدیره رخ 
می دهد تا مشخص شود هیچ چیز در باشگاه سرخ 

پایتخت آرام نیست. 

تهدیدهادرحالجوابدادناست

نبی:  در هفته جاری با صداوسیما 
تفاهمنامه امضا می کنیم

گ�روهورزش| سال هاس��ت که اهال��ی فوتبال 
خواستار حق و حقوقشان از صداوسیما بابت پخش 
بازی ه��ای لیگ برتر هس��تند . پ��س از پایان لیگ 
سیزدهم کفاشیان که در س��ال های اخیر به شدت 
پیگیر این مس��أله بوده، تهدید کرد که تا پای پخش 
نشدن بازی های لیگ برتر ایستاده است و صداوسیما 
باید برای لی��گ چهاردهم حق پخ��ش تلویزیونی 
را پرداخت کن��د اما تاکنون این امر محقق نش��ده، 
هرچن��د پیگیری های متعددی انجام ش��ده و حالا 
شنیده می شود قرار است پول حق پخش تلویزیونی 
به زودی پرداخت ش��ود.  با وجود گذشت یک هفته 
از بازی های لیگ برتر ش��نیده می ش��ود مسئولان 
فدراسیون فوتبال صداوسیما را تهدید کرده اند که اگر 
به قولی که داده اند عمل نکنند، اجازه ورود دوربین ها 
را نمی دهند و به نظر می رس��د این تهدید کارس��از 
شده اس��ت. مهدی محمدنبی، دبیرکل فدراسیون 
فوتبال در این خص��وص به »ش��هروند« می گوید:  
»صحبت هایمان را با مس��ئولان صداوس��یما انجام 
داده ایم و مشکلی برای تفاهم وجود ندارد. ان شاءالله 
تا پایان هفته مشکل حل می شود.  قرارداد حق پخش 
یک قرارداد سه جانبه بین صداوسیما با سازمان لیگ و 

فدراسیون است که به زودی امضا می شود.«

www.shahrvand-newspaper.ir343 19يكشنبه 12 مرداد 1393 | سال دوم | شماره

واکنش

خلعتبری: به جان برادرم ق��راردادم یک میلیارد و 
200 میلیون تومان است!

مظلومی:  چند بازیکن زیر 23 سال این هفته بازی 
کردند؟

رئیسهیأتمدیرهاستقلال:  قلعه نوعی و نکونام 
را آشتی می دهم

تاج: ع��ده ای به س��ازمان لی��گ دروغ گفته اند/ با 
متخلفین پایان خدمت مماشات نمی کنیم

حملاتظالمانهرژیمصهیونیستیبهمردم
بیدفاعغزهمنجربهش�هادتاحمدزاقوت،

ستارهپیشینفوتبالاینکشورشد.
امیرحسین فشنگچی که بعد از تعویض در دیدار 
مقابل سپاهان به کادرفنی اعتراض کرد، در اختیار 

کمیته انضباطی باشگاه پیکان قرار گرفت. 
س��ازمان لی��گ ب��ا میزبان��ی نف��ت در ش��هر 
مسجدسلیمان موافقت کرد و قرار شد نفت در شهر 

خودش به مصاف حریفان برود. 
رقابت ه��ای فص��ل جدید لی��گ وزنه ب��رداری 
بزرگسالان از روز 2۱مرداد در تهران آغاز خواهد شد 

که تاکنون 6 تیم اعلام آمادگی کرده اند. 
پرسپولیس در دیداری تدارکاتی به مصاف تهران 

 مبدل از لیگ دو رفت و با نتیجه 8 بر یک پیروز شد. 
س�هامباش�گاهراهآهنب�رایب�اردومروز
دوش�نبههفتهج�اریب�همزایدهگذاش�ته
میشودتاافرادمتقاضیبتواننداینسهامرا

خریداریکنند.
انتخابات فدراسیون قایقرانی بعد از چند ماه تأخیر 
بالاخره امروز با حضور ۱۱ کاندیدا برگزار خواهد شد.  
صادق درودگر، به عنوان مدیر عامل جدید باشگاه 

نساجي مازندران منصوب شد. 
هفته دوم لیگ برتر به مناس��بت درگذشت ناصر 
احمدپور س��ردبیر س��ابق روزنامه های ورزش��ی و 
همچنین روز خبرنگار با نام هفته خبرنگار نامگذاری 

شده و برگزار خواهد شد. 
فرانكلمپاردهافبكمتعصبچلسيپس
ازسیزدهسالحضوردرجمعآبيهايلندن
بهاحتمالف�راواندرس�الآین�دهپیراهن

منسیتيرابرتنميکند.

حرف تو حرف

مداد زرد

سقفمدیریت12سال،سقفسنی70سال

روسای فدراسیون ها محدود شدند
گروهورزش| در س��ال های اخیر همواره شاهد 
این بودیم که افرادی غیرمتخصص در سمت ریاست 
فدراس��یون ها قرار گرفتند و س��ال های طولانی نیز 
با مستحکم کردن جایگاهش��ان بر صندلی ریاست 
تکیه زده ان��د.  وزارت ورزش با تصویب آیین نامه ای 
جدید محدودیت هایی را برای نشستن روی صندلی 
ریاست ابلاغ کرده که شاید شرایط را برای پیشرفت 
رش��ته های مختلف بهتر از قبل کند.  در آیین نامه 
جدید مدت ریاس��ت فدراس��یون برای هر شخص 
حداکثر سه دوره چهارساله است و افرادی که قبل از 
تصویب این آیین نامه مسئولیت ریاست فدراسیونی را 
برعهده داشته اند در صورت انتخاب می توانند حداکثر 
4 دوره ریاست فدراسیون را برعهده بگیرند.  در این 
آیین نامه دارا بودن حداقل 35 و حداکثر 70 سال سن 
مورد تأکید قرار گرفته است. سابقه کار به عنوان رئیس 
یا نایب رئیس فدراسیون و هیأت های ورزشی نیز جزو 

الزامات تکیه زدن بر صندلی ریاست است. 

کیروشازاواخرمرداداستارتمیزند

ایران – کره؛ 27 آبان در تهران
گروهورزش| با توجه به مشخص شدن سرمربی 
آفریقای جنوبی و چند تیم دیگر که خواهان سرمربی 
پرتغالی ای��ران در جام جهانی بودن��د، تقریبا تداوم 
حضور کی روش در ایران قطعی شده است، اگرچه 
هنوز هیچ قرارداد رسمی امضا نشده و این مربی نیز 
خارج از ایران به س��ر می برد. طبق اعلام مسئولان 
فدراسیون کارلوس کی روش در هفته آخر مردادماه 
به تهران می آید تا در ابتدا قرارداد رسمی اش را امضا 
کند و س��پس نیز کارش را برای حضور پرقدرت در 
جام ملت های آسیا استارت بزند. خبر دیگر از تیم ملی 
این که ایران و کره جنوبی که در سال های اخیر بارها 
مقابل یکدیگر قرار گرفته اند،با اعلام سایت فیفا  روز 

27 آبان امسال نیز در تهران با هم روبه رو می شوند.

کنار زمين

شروع
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برنامه بازی های هفته دوم لیگ برتر
پنجش�نبه16مردادم�اه:گس��ترش ف��ولاد

 - س��پاهان و نفت تهران – راه آهن )س��اعت ۱8(، 
فولاد- پرسپولیس و پیکان – سایپا )ساعت ۱9:30(

جمع�ه17مردادم�اه: نفت مسجدس��لیمان 
- پدی��ده و مل��وان – صبا )س��اعت ۱8(، ذوب آهن 
- تراکتورسازی و اس��تقلال - استقلال خوزستان 

)ساعت ۱9:30(

رقابت

گروهورزش| هندبال ایران نیز مثل والیبال و بسکتبال 
در س��ال های اخیر نمودار صع��ودی داش��ته و آخرین 
موفقیت نیز صعود به جام جهانی برای نخستین بار بود که 
در ماه های پایانی  سال 92 صورت گرفت. تا زمان کسب 
مقام سوم آسیا و صعود به جام جهانی همه چیز خوب بود 
اما به محض بازگشت هندبالیست ها از بحرین حاشیه ها به 
سوی این رشته سرازیر شد تا بعد از گذشت حدود 6ماه 
هیچ پشتوانه ای برای حضور در جام جهانی نداشته باشیم 
و علاوه بر آن بازیکنان قبلی را نیز از دست بدهیم. حکم 
کمیته انضباطی فدراسیون هندبال در حالی اوایل هفته 
گذشته اعلام شد که هنوز هم خیلی از محرومان آرای این 

کمیته را هضم نکرده اند. 
چیزیازتیمملیباقینماند

اختلاف��ات میان فدراس��یون و ملی پوش��ان از دوران 
مدیریت کوزه گری آغاز ش��ده بود اما با حضور خس��رو 
نصی��ری در رأس این فدراس��یون چی��زی تغییر نکرد 
و بازیکن��ان با اعتراض به سیاس��ت های فدراس��یون در 
اردوهای تیم ملی شرکت نکردند. همین باعث شد تا در 
فاصله کمتر از 2ماه تا بازی های آسیایی کمیته انضباطی 
فدراسیون هندبال در حکمی جنجالی 9 بازیکن تیم ملی 
را از 3 ت��ا 9 ماه مح��روم کند، علاوه بر این که 2 باش��گاه 
ثامن الحجج سبزوار و مش��هد نیز که این بازیکنان را در 
اختیار داش��تند از یک فصل حضور در لیگ برتر محروم 
شدند. با این وضع در آستانه بازی های آسیایی و بعد از آن 
جام جهانی چیزی از تیم مل��ی باقی نمی ماند و کادرفنی 
مجبور به تغییرات اساسی در ترکیب تیم ملی است که به 
احتمال فراوان ناکامی بزرگی را برای هندبالی که به تازگی 

اوج گرفته بود، خواهد 
داشت. 

بیجاری:بهتابعیت
کشورهایهمسایه

درمیآییم
بیج��اری،  مه��دی 
عض��و س��ابق تیم ملی 
که 9ماه محروم ش��ده 
درخص��وص رأی اعلام 
ش��ده به »ش��هروند« 

می گوید: »زمانی که نصیری آمد، قول داد همه مشکلات 
را پدرانه حل کند اما کارهای دوس��تان قبلی را ادامه داد 
که به ضرر هندبال ب��ود. در دوره جدید یک زنگ هم به 
ما نزدند که برای حل مشکلات پای یک میز بنشینیم و 
فقط زورشان به ما رسید تا این طور محروممان کنند. من 
3 سال است که از ترکیه پیشنهاد دارم تا تابعیت این کشور 
را بگیرم. همچنین کش��ورهای عربی نیز به اکثر همین 
بازیکنان محروم شده پیش��نهاد داده اند زیرا ما بهترین 
بازیکنان آس��یا را در اختیار داریم. ما به عشق این کشور 
و مردم تا به  حال برای تیم ملی جنگیدم اما وقتی چنین 

می کنند  رفتارهای��ی 
هندب��ال  از  را  م��ا  و 
می اندازن��د،  بی��رون 
مگ��ر دیوانه ای��م که به 
کش��ورهای  پیشنهاد 
دیگر جواب رد بدهیم 
و قطعا تصمیم دیگری 

می گیریم.«
همچنی��ن  وی 
می افزاید: »ما به دادگاه 
بین المللی ورزش ش��کایت کرده ایم و پیگیر حقوقمان 
هس��تیم اما امیدواریم زودتر این مسائل حل وفصل شود 
زیرا 3 سال قبل نیز کوزه گری چنین کاری را انجام داد و ما 

را محروم کرد اما تیم در عربستان ناکام شد.«
استکی:حکمراقبلازجلسهدادهبودند

سجاد استکی، ملی پوش تیم ملی در مسابقات قهرمانی 
آس��یا معتقد است که فدراس��یون قبل از جلسه کمیته 
انضباطی آرای خود را صادر کرده بوده است. او در این باره 
به »شهروند« می گوید: »من زمانی که به اردوی تیم ملی 
دعوت شدم مصدوم بودم و حتی مدارک پزشکی ام را به 

رئیس فدراسیون تحویل دادم اما عجیب است که من را 
هم محروم کرده ان��د. روز کمیته انضباطی نیز بعد از یک 
ماه نوبت MRI داش��تم و نتوانستم شرکت کنم اما این 
برای من عجیب بود که جلسه ساعت ۱4 آغاز شد و خبر 
محرومیت به همراه متن کامل احکام که خیلی هم زیاد 
بود ساعت ۱5 روی سایت فدراسیون قرار گرفت. نمی دانم 
دوستان چطور این قدر سرعت داشتند و حدس می زنم از 

قبل تصمیمشان را گرفته بودند.«
نصیری:بههرجاییدوستدارند،شکایتکنند

خس��رو نصیری، سرپرس��ت فدراس��یون هندبال در 
واکنش به اعتراض بازیکنان محروم شده به احکام کمیته 
انضباطی به »شهروند« می گوید: »ما این احکام را با توجه 
به در نظر گرفتن تمام شرایط صادر کردیم. این بازیکنان 
تخلف کرده اند و ما برای مبارزه با بازیکن سالاری این کار 
را کردیم. آنها باید دوره محرومیتش��ان را سپری کنند و 

هرجایی که دوست دارند نیز می توانند شکایت کنند.«
مبارزهبابازیکنسالارییاتسویهحسابشخصی؟

همواره در واکنش به رفتار فدراسیون ها با بازیکنانشان 
عنوان کردیم که بازیکن س��الاری نباید هم��ه اتفاقات 
را تحت تأثی��ر خود قرار بدهد اما این بار به نظر می رس��د 
مسئولان فدراس��یون هندبال از آن سوی بوم افتاده اند و 
حکمی را با عجله صادر کرده اند که بیشتر به نظر می رسد 
تسویه حساب شخصی باشد تا مبارزه با بازیکن سالاری. 
ای��ن بازیکنان مصاحبه ه��ای را در ماه ه��ای اخیر علیه 
مسئولان انجام داده اند اما هیچ کدام از اعضای فدراسیون 
برای حل این مشکل پیشقدم نشده اند و با این وضع شاید 

ناکامی بزرگی در انتظار هندبال ایران باشد. 

گروهورزش| در س��ال های اخیر بارها مربیان و 
مس��ئولان از وضع چمن استادیوم های کشور انتقاد 
کرده اند و شاید این طور صحبت ها برای علاقه مندان 
به فوتبال نوعی عادت شده که آن را به پای بهانه آوری 
برای باخت می زنند اما اگر بخواهیم حرفه ای برخورد 
کنیم، یکی از امکانات لازم برای ارایه فوتبال زیبا زمین 
چمن مناسب است که متأسفانه در اکثر ورزشگاه های 
ایران دیده نمی شود. ش��اید در هفته نخست به جز 
ورزش��گاه آزادی و ثامن مشهد، 6استادیوم دیگر که 

میزبان بودند کیفیت مناسبی نداشتند. 
در یک ماه اخیر، بحث ه��ای اصلی فوتبال ایران به 
هیچ وجه با امکانات س��خت افزاری باشگاه ها مربوط 
نبوده اند و بیشتر مسئولان غرق در بحث سقف بودجه 
و این طور حواش��ی ش��ده اند اما به نظر می رسد این 

مسائل نیاز به یک بازنگری جامع دارند. درست است 
که نسبت به ۱0 سال قبل وضع زمین ها بهتر شده اما 
نام فوتبالمان حرفه ای اس��ت و باید حداقل امکانات 
اولیه برگزاری یک مس��ابقه را داش��ته باشیم. فصل 
زمستان و بارندگی ها نیز در راه است و حتی در صورت 
عدم پیگیری این مسأله، ممکن است وضع از همین 
هم بدتر شود. محمدرضا ساکت، مشاور عالی سازمان 
لیگ در پاسخ به انتقادات مطرح شده به »شهروند« 
می گوید: »البته همه زمین ها این طور نبود. یکی از 
آنها اهواز بود که حرارت شدید آن منطقه باعث شده 
چمن ورزشگاه غدیر به این روز بیفتد. قطعا زمین های 
نامناسب در کیفیت بازی های لیگ تأثیرگذار ند اما 
باید ب��ا واقعیت ها نیز کنار بیاییم. الزاماتی از س��وی 
AFC وجود دارد و درواقع این امکانات مورد اعتراض 

سازمان لیگ هم اس��ت. قطعا سعی می کنیم از این 
پس شرایط سختگیرانه تری پدید بیاوریم تا حداقل 

امکانات برای برگزاری یک بازی فراهم باشد.«
کاظم طالقانی، رئیس هیأت فوتبال خوزس��تان 
که بعد از دیدار استقلال خوزستان مقابل گسترش 
فولاد به دلیل کیفیت پایین ورزش��گاه غدیر اهواز 
زیر فش��ار انتقادات رفت، دراین باره به »شهروند« 
می گوید: »چمن ورزش��گاه غدیر اروپایی اس��ت و 
در فصولی که هوا بیش از حد گرم می شود، چنین 
وضعیتی دارد. ما درخواس��ت کردیم که بازی ها تا 
آماده ش��دن زمین غدیر در ورزشگاه تختی برگزار 
ش��ود اما به دلیل مش��کل نور آن ورزش��گاه با این 
درخواست موافقت نش��د. برای بازی های آسیایی 
ف��ولاد و ادامه بازی ه��ای لیگ برت��ر نگرانی وجود 

ندارد زی��را از ۱5 ش��هریور به بعد ب��ه تدریج وضع 
زمین بهتر می ش��ود.«در یک ماه اخیر، بحث های 
اصلی فوتبال ایران به هیچ وجه به امکانات س��خت 
افزاري باشگاه ها مربوط نبوده اند. بحث روز مدیران 
س��ازمان لیگ یک روز داستان قرعه کشی واقعی و 
رویارویی س��رخابی ها در هفته آخر بوده و یک روز 
سقف قرارداد باشگاه های مختلف. در همه این مدت، 
موضوع مهمی به نام کیفیت زمی��ن نادیده گرفته 
شده تا 6 بازی از 8 بازی هفته اول لیگ در شرایطی 
بس��یار نامطلوب برگزار ش��ود. ب��دون  تردید ملزم 
کردن باشگاه ها و هیأت های فوتبال به سروسامان 
بخشیدن به زمین ها می توانست برای فوتبال ایران 
به مراتب کاربردی تر از داس��تان س��قف قراردادها 

باشد. سقفی که اتفاقا رعایت هم نشده است. 

برگزاریهفتهاوللیگبرتردرزمینهاییکهتویذوقمیزد

سقف قرارداد مهم تر است یا چمن ورزشگاه ها؟

گروهورزش| تیم فوتبال پرسپولیس در دیدار اول 
خود در لیگ چهاردهم مقابل نفت تهران قرار گرفت 
و نتیجه ای بهتر از تس��اوی یک-یک به دست نیاورد. 
بی تردید یکی از صحنه های زیبای این مسابقه را پیام 
صادقیان رق��م زد؛ جایی که در دقیق��ه ۱۱ به زیبایی 
دروازه علیرض��ا بیرانوند را باز ک��رد.  او بابت گلی که از 
روی ضربه ایستگاهی به ثمر رسانده، خوشحال است. 
صادقیان معتقد اس��ت پرسپولیس در آینده عملکرد 
بهتری را ب��ه نمایش خواهد گذاش��ت و قطعا یکی از 
مدعیان قهرمانی در فصل جاری اس��ت.  گفت وگوی 
»شهروند« با او را درباره دیدار با نفت، حاشیه های این 
مسابقه، آینده پرسپولیس و برخی مسائل دیگر در ادامه 

می خوانید:  
*ازبازیبانفتشروعکنیم،چطوربود؟

بازی خیلی خوبی مقابل نفت ته��ران انجام دادیم. 
همه آنهایی ک��ه بازی را دیدند متوجه ش��دند تیم ما 
بسیار بهتر از تیم نفت بازی کرد و اگر از موقعیت های 
به دست آمده استفاده می کردیم، می توانستیم گل های 
بیشتری بزنیم.  نفت هم بد کار نکرد اما تیم ما بهتر بود و 

شایسته پیروزی بودیم. 
*اماه�وادارانپرس�پولیسدرپایانمس�ابقهاز
عملکردپرس�پولیسرضای�تنداش�تندواین

موضوعراباشعارهایشاننشاندادند.
به هر حال هنوز اول فصل اس��ت و تیم در ش��رایط 
ایده آل نیس��ت.  نباید فراموش کنید م��ا مقابل تیم 
قدرتمند نفت تهران قرار گرفتیم. از هواداران می خواهم 
صبور باشند و به تیم فرصت دهند.  پرسپولیس در این 
فصل حرف های زیادی برای گفتن دارد.  ضمن این که 
ما واقعا خوب ب��ازی کردیم.  قطع��ا در طول فصل به 

حمایت هواداران احتیاج داریم و امیدوارم با حضور آنها 
بتوانیم چیزی که استحقاقش را داریم، به دست آوریم. 
*خودته�مگلزیباییبهثمررس�اندی.درباره

گلتصحبتکن.
بله، خوش��حالم که در اولین بازی توانس��تم برای 
پرسپولیس گل بزنم اما دوست داشتم گلم همراه با 3 
امتیاز باشد.  انصافا گل زیبایی زدم اما مطمئن باشید 
این آخرین گل زیبای من نخواهد بود و به هواداران قول 

می دهم باز هم از این گل ها بزنم. 
*بسیاریازهمبازیانتوعلیداییمعتقدبودند
داورمسابقهبهضررپرسپولیسسوتزده.واقعا

اینطوربود؟
بله، داوری این مس��ابقه خوب نبود و چند اش��تباه 

تاثیرگذار داش��ت.  او یک پنالتی برای پرس��پولیس 
نگرفت اما به هرح��ال نبای��د داوران را از همین هفته 
اول تحت فش��ار قرار دهیم. اعتراض به داوری را زیاد 
نمی پس��ندم و دوس��ت ندارم زیاد صحبت��ی در این 

خصوص انجام دهم.  
*قبلازشروعبازیهمبرخوردگرمیباعلیرضا
منصوریانداشتی،انگارداستانهایتیمامیدرا

فراموشکردهای؟
من از ابتدا هم با منصوریان مشکلی نداشتم. علی آقا 
بزرگ من اس��ت و علاقه خاصی به او دارم. شک ندارم 
امسال نفت تهران با منصوریان یک تیم مدعی است و 

در بازی جمعه شب نیز تیم او عالی بازی کرد. 
*امس�البرخ�یس�تارههاازپرس�پولیسجدا

ش�دهاند.بهنظرتغیبتنفراتیمثلخلعتبری،
حسینیوپولادیبهتیمضربهنمیزند؟

آنه��ا بازیکنان بزرگ��ی هس��تند اما بای��د بگویم 
پرسپولیس به قدری بزرگ است که افراد در موفقیت 
آن تاثیری ندارند.  من برای همه اسامی احترام قائلم اما 
هیچ کس نمی تواند بگوید چون من هستم تیم موفق 
می شود یا برعکس. دایی مربی بادرایتی است و با تدبیر 

خود مشکلات را از پرسپولیس دور کرده است. 
*انگاردوبارهمش�کلاتمالیبهسراغتیمآمده،

نگراننیستیشرایطفصلقبلتکرارشود؟
رحیمی مدیر توانمندی اس��ت. او در صحبتی که با 
بچه ها داشت اطمینان داد همه مشکلات حل شود. با 
وجود رحیمی فکر نمی کنم مشکلی برای پرسپولیس 

پیش بیاید. 
*کمیهمدربارهتیمملیصحبتکنیم.باماندن
کیروشفک�رمیکنیدوب�ارهبتوان�یپیراهن

تیمملیرابرتنکنی؟
من قبلا هم گفته بودم که دوس��ت دارم کی روش 
در تیم ملی بمان��د. برای من موفقیت تیم کش��ورم از 
هرچیزی مهم تر اس��ت.  البته کی روش هنوز قرارداد 
نبس��ته اما فکر می کنم او در تیم ملی بماند. اطمینان 
دارم دوباره نظر ک��ی روش را به خودم جلب می کنم و 
می توانم پیراهن ایران را برتن کنم.  انگیزه زیادی دارم و 

خودم را به کی روش تحمیل می کنم. 
*بهقهرمانیتی�مایراندرجامملتهایآس�یا

خوشبینهستی؟
با توجه به بازی های تیم ملی در جام جهانی همه به 
این موضوع خوش بین هستند. امیدوارم این موفقیت 

به دست  آید تا دوباره مردم ایران خوشحال شوند. 

پیامصادقیاندرگفتوگوبا»شهروند«:

پرسپولیس بزرگتر از خلعتبری و حسینی است

گزارش»شهروند«ازآشفتهبازارهندبالدرآستانه2رقابتمهم

ملیپوشانتغییرتابعیتمیدهند!
سرپرستفدراسیونهندبالدرگفتوگوبا»شهروند«:هرکاریدلشانمیخواهد،انجامدهند

حاشيه

جنجال

گروهورزش| مصاحبه های سریالی جواد نکونام و 
امیر قلعه نوعی به بحث داغ فوتبال ایران تبدیل شده 
است. پس از صحبت های تند کاپیتان تیم ملی علیه 

سرمربی استقلال، مسئولان این باشگاه برای 
ش��کایت از نکونام اقدام کرده اند اما روز 
گذشته مصاحبه ای که اکبر محمدزاده، 
سرپرس��ت کمیته اخلاق انجام داد، 
حاش��یه های جدیدی را ایجاد کرد. 
محم��دزاده عن��وان ک��رد: »برابر با 
دستورالعمل فیفا باید این گونه مسائل 
در خود جامعه فوتبال رسیدگی شود. 

به عبارت دیگر اس��تقلالی ها نمی توانند 
این ش��کایت را تس��لیم مراج��ع قضایی 
کنند.« این مسأله واکنش باشگاه استقلال 
را همراه داش��ت. محس��ن بزرگی، معاون 

حقوقی باشگاه استقلال برخلاف محمدزاده 
معتقد است فردا شکایت باشگاه استقلال 
و امیر قلعه نوعی از نکونام نهایی می ش��ود. 
او اظهار داشت: »در آیین نامه کمیته اخلاق 
فدراس��یون فوتبال هم آمده اس��ت 
که اگر جرم��ی واقع بش��ود مراجع 
قضایی صلاحیت رس��یدگی به آن 
را دارند ولی اگر تنها تخلف باشد در 
آن صورت بای��د در کمیته انضباطی 
و اخ��لاق به آن رس��یدگی ش��ود. 
حرف های نکونام مصداق بارز تخلف 
و جرم اس��ت. ما کارها را تا فردا به 
س��رانجام می رس��انیم و از این 
بازیکن به طور رس��می شکایت 

می کنیم.«

دعوایاستقلالوکمیتهاخلاقبرسرنکونام

شکایت و دیگر هیچ

تصميم

گ�روهورزش| کریس��تیانو رونال��دو در 
منچستریونایتد خود را به عنوان بازیکنی توانا 
به فوتبال جهان معرفی ک��رد. رونالدو هرچند 
از منچس��تریونایتد جدا ش��ده و چند س��الی 

است پیراهن رئال مادرید را بر تن می کند اما 
هواداران شیاطین سرخ هنوز امیدوارند 

روزی رونال��دو ب��ه تیم محبوبش��ان 
برگردد تا بار دیگر به قدرت نخست 

فوتب��ال جزیره تبدیل ش��وند. 
رونال��دو در گفت وگویی که با 
کانال تلویزیونی منچستریونایتد 

داشت، بازگشت خود به این تیم را 
بعید ندانست: »منچس��تریونایتد یکی از 
بزرگ ترین تیم های فوتبال جهان است. 
این تی��م را دوس��ت دارم. همه می دانند 

که هر وق��ت از خوبی ه��ای رئال مادرید می گویم 
نام منچستریونایتد را هم بر زبان می آورم و این 
نشان می دهد که چقدر این تیم را دوست دارم. 
من الان بازیکن رئالم اما کسی نمی داند که در 
آینده چه اتفاقی می افتد.«او افزود: »آن جا 
خانه دوم من است، بنابراین هیچ گاه 
افرادی که آن قدر خوب با من رفتار 
کردن��د را فرام��وش نمی کنم. 
عاشق منچس��ترم و نمی دانم 
که روزی ب��ه آن جا بازخواهم 
گش��ت یا نه. البت��ه در رئال 
بسیار خوشحالم. این جا خانه 
من اس��ت ولی منچستر بسیار 
خوب ب��ا من رفتار ک��رد، بنابراین 

هیچ چیز مشخص نیست.«

کریسازبازگشتبهاولدترافوردگفت

منچستر، خانه دوم من است

يم
سن

س: ت
عک

  

پیک��ر ناص��ر احمدپ��ور، س��ردبیر پیش��ین 
روزنامه های خبر ورزش��ی، نود، البرز، ه��وادار و... 
که بر اثر عارضه قلبی دار فانی را وداع گفت، صبح 
روز گذشته در ورزشگاه شهید شیرودی در حضور 

پرتعداد اهالی رسانه و ورزش تشییع شد.  

تشییع پیکر مرحوم احمد پور
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